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Onderwerp Maaien waterplanten 

 
Inleiding 
In een raadsmedeling (Samenwerkingsovereenkomst maaien waterplanten IJmeer/Markermeer) lazen we dat er weer gestart 
wordt met het maaien van de waterplanten. D66 vindt (water)toerisme heel belangrijk, maar wil graag dat er ook op onze 
meren een afweging wordt gemaakt tussen natuur en recreatie, net als in de openbare ruimte. 
In een onderzoek (waterplantenoverlast Gooi- en Eemmeer: een heldere blik op een potentieel troebel ecosysteem) naar de 
waterkwaliteit t.o.v. De hoeveelheid waterplanten blijkt er een relatie te zijn tussen de waterkwaliteit en de hoeveelheid 
waterplanten. 
 
 
Vraag 1 
Wordt bij het maaien ook gekeken naar de negatieve gevolgen van het maaien voor de kwaliteit van het water naar 
aanleiding van dit rapport? 
 
Antwoord 
Om over te kunnen gaan tot maaien is een vergunning vereist. De vergunning wordt aangevraagd bij het bevoegd gezag, de 
Provincie. Deze toetst de aanvraag aan onder meer Natura2000 wetgeving. Daarnaast moet de vergunningaanvrager een 
MER-studie overleggen. In een MER-studie wordt onder meer naar de effecten van het maaien op de kwaliteit van de natuur 
gekeken.  
 
 
Vraag 2 
Welke afweging wordt gemaakt bij het maaien van de planten als het gaat over de ecologische gevolgen en het toerisme? 
 
Antwoord 
In overleg met belangenverenigingen van watersport zoals de HISWA of het Watersportverbond is gekeken naar gebieden 
waar recreatieve vaarroutes en wedstrijdgebieden vanuit recreatief oogpunt wenselijk zijn. Hiermee wordt ook voorkomen 
dat vaarroutes voor beroepsvaart overvol raken met recreatievaartuigen. Hierdoor neemt de kans op gevaarlijke situaties af 
en de mogelijkheid op recreatief gebruik neemt toe. De ecologische gevolgen van het maaien in deze gebieden zijn getoetst 
in de MER-studie. Overigens zijn de effecten op de ecologie beperkt omdat de waterplanten niet volledig worden verwijderd 
maar een aantal meters onder het wateroppervlak worden gemaaid. De waterplanten kunnen daarna weer aangroeien.   
 
 
Vraag 3 
Hoe wordt met het oog op de ecologie het onderscheid gemaakt waar wel en waar niet gemaaid wordt? 
 
Antwoord 
Zie het antwoord op vraag 2. 
 
 


